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ETELÄ-POHJANMAAN LENTOPALLOSEUROJEN MAAKUNTAPARLAMENTTI 
 
Aika: ti 13.11.2018. Kahvitarjoilu / valtakirjojen tarkistus 18.00 ja kokous 18.30.  
 
Paikka: Elinkeinotalo (PLU), Huhtalantie 2, 60220 Seinäjoki 
 
Kokouksessa käsiteltiin seuraavat asiat: 
 

1. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Maakuntajaoston puheenjohtaja Jarkko Ojaniemi avasi kokouksen ja toivotti läsnäolijat tervetulleeksi. 
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
2. Todettiin edustettuina olevat jäsenseurat valtakirjan perusteella ja niiden äänimäärät 

 
Alahärmän Kisa  10 ääntä 
Jalasjärven Jalas  9 ääntä 
Kauhavan Wisa  10 ääntä 
Laihian Luja  10 ääntä 
Nurmon Jymy  10 ääntä 
Seinäjoki Lentis  9 ääntä      
  Yht. 58 ääntä 

 
3. Kokouksen järjestäytyminen 

 
Puheenjohtajaksi valittiin Esa Kakkuri ja sihteeriksi Ari Hautala. Pöytäkirjantarkastajiksi sekä ääntenlaskijoiksi 
valittiin Antti Försti ja Jukka-Pekka Vesala. 

 
4. Lentopalloliiton edustajan puheenvuoro 

 
Aluepäällikkö Katarina Järvinen kertoi meneillään olevasta Lännen aluejaoston perustamisesta. Viime 
viikonloppuna oli viimeksi maakuntajaostojen edustajat yhdessä koolla Kyyjärvellä ja aiheita riitti. 
Organisaatioksi on vahvistettu 1 (pj) + 8 henkilöä, kolme kultakin alueelta. Puheenjohtaja valitaan 
alueparlamentissa 18.11. Kuortaneella. Pj:n toimintakausi on 2 vuotta, 4 jäsentä valitaan kahdeksi vuodeksi ja 
4 jäsentä aluksi yhdeksi vuodeksi (erovuoroisuusperiaate). Nämä tullaan kirjaamaan myös sääntöihin, joskin 
päättämättä jäi toimintapa tilanteessa, mikäli joku alue ei saa kolmatta edustajaa. Uusi jaosto määrittelee 
henkilöt eri vastuualueille toimintansa alussa. Vuodenvaihteessa kaikki maakunnat siirtyvät yhden tilin alle, joka 
on liiton alaisuudessa. Rahavirtoja seurataan maakuntien kustannuspaikkojen avulla. Taloushallinto ja 
matkalaskut hoidetaan Bezalan kautta, asiatarkistajia on 1 / maakunta.  
 
Länsi tekee pilottina uudet kotisivut, joita muiden alueiden on tarkoitus seurata myöhemmin perässä. Sami 
Heikkiniemi vastaa linkityksestä ja liitto graafisesta suunnittelusta. Aikataulu tälle vielä avoin. 
 
Erilaisia koulutuksia on Katan pitämänä ollut mukavasti ja palaute niistä ollut hyvää. Liiton Koululentis –
kampanja saanut hyvän vastaanoton, mukana 562 koulua, josta E-P:ltä arviolta 150-200. 

 
5. Maakuntajaoston toiminta- ja talouskatsaus 2018 sekä suunnitelmat 2019 

 
Kilpailuryhmän selonteon tekivät Ari Hautala (aikuiset) ja Risto Valkama (nuoret). Aikuisten puolella 
joukkuemäärä laskenut hälyttävästi. Miesten 3-sarjassa enää 4 joukkuetta, naisten puolella yhteensä 14 
joukkuetta. Uusia joukkueita tuli 2 kpl. AM-turnaus pelattiin naisten puolella. Kovasti kaivataan keinoja, millä 
harrastajia saadaan lisää mukaan sarjatoimintaamme. 
 



Nuorten määrät ovat hyvällä tasolla joskin pientä laskua on. Toiminta vakaalla pohjalla ja joukkueita 
valtakunnan mittapuun mukaan toiseksi eniten Lounaan jälkeen. Yhteistyötä tehdään jatkossakin kaikkien 
tahojen kanssa. 2-päiväisten lopputurnausten järjestämistä suunniteltu, mutta osa seuroista ei ole halukas? 
 
Beach Volley lepää oman onnensa nojassa eikä sillä ole vastuuhenkilöä. Erilaisia sarjoja ja turnauksia pelataan 
ja nyt pyrittiin saamaan nuorten AM-turnaus kaikissa maakunnissa pystyyn. Tällä kertaa vain yhteinen 
lopputurnaus Kauhajoella pelattiin, mutta hyvä alku aikaisempaan verrattuna kuitenkin. 
 
Tuomariryhmän selonteon esitteli Ari Hautala. Nuorten tuomarikoulutuksia ollut nyt kaksi (42 koulutettua) ja 
kaksi vielä syksylle tiedossa. Ensi kaudella tavoite 100 uutta NT. Aikuisten koulutuksia ei tänä syksynä ole vielä 
pidetty, mutta pari 3-luokan kurssia on tulossa sekä yksi 2-taso. Samat tavoitteet ensi vuodeksi.  
 
Aluejoukkuetoiminnan selonteon teki Antti Försti. Pitkästä aikaa saatiin joukkueemme kultakantaan, kun sekä 
C-tytöt että C-pojat voittivat mestaruudet. Kakkosjoukkueet sijoilla 6. ja 7.  
B-tyttöjen joukkueet olivat sijoilla 3. ja 7. sekä B-poikien joukkueet sijoilla 4. ja 10. 
 
Talouskatsauksen teki Jarkko Ojaniemi. Vuosi oli jälleen taloudellisesti hyvä ja jatkossakin talouteen 
keskitytään tarkkuudella. Sarjatoiminnan tuotot ovat talouden runko ja muutoin kulujen kasvaessa on saatava 
myös tuloja, että homma toimii vakaalla pohjalla. Nuorten toiminta on jatkon perusta eli pidetään huoli 
jatkuvuudesta. Tuetaan nuorten aluejoukkuetoimintaa mahdollisimman paljon, etteivät omavastuut karkaa 
käsistä. Urheiluakatemiat saivat vuonna 2018 jaostolta merkittävät 2500 €:n avustukset. 

 
6. Käsitellään muut jaostolle käsiteltäviksi tuodut asiat   

 
Ei käsiteltäviä asioita 

 
7. Valitaan maakuntajaoston puheenjohtaja ja muut erovuoroiset jäsenet vuodelle 2018 

 
Erovuorossa jaostosta olivat Jari Mäkelä, Katarina Järvinen ja Ari Hautala. Mäkelä ei ollut enää käytettävissä 
jatkoon ja Järvinen ei ole mukana jaoston jäsenenä vaan aluepäällikön ominaisuudessa. Valittiin jaostoon 
edelleen Ari Hautala sekä uusina jäseninä Teija Ylihärsilä Härmästä ja Esa Kakkuri Seinäjoelta.  
 
Puheenjohtajaksi valittiin Jarkko Ojaniemi Jalasjärveltä. 

 
8. Muut mahdolliset asiat 

 
Alueiden parlamenttiin su 18.11. päätettiin ehdottaa alueen jäseniksi Jarkko Ojaniemeä, Antti Förstiä ja Risto 
Valkamaa. Lisäksi ehdotettiin, että alueilta valittaisiin varaedustaja kaikille yhteisesti eikä kaikille omaa. 

 
9. Kokouksen päätös 

 
Kokous päätettiin klo 19.48 

 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
Seinäjoella 13.11.2018 

 
  
_______________________________  _________________________________ 
Jarkko Ojaniemi    Ari Hautala 
puheenjohtaja    sihteeri 

 
_______________________________  _________________________________ 
Antti Försti    Jukka-Pekka Vesala 
pöytäkirjan tarkistaja   pöytäkirjan tarkistaja 


